
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 20-3-18 
 

 
1. Valg af ordstyrer: Gitte A 

 

2. Godkendelses af dagsorden: Godkendt 
 

3. Godkendelse af referat: Godkendt 
 

4. Formandsmøde: Hurtigt referat fra Gitte O 
Der har været afholdt formandsmøde på kontoret. 

 
Følgende ting har været til drøftelse: 

Fastelavn – Ærgerligt at der ikke er nogen der støtter op om arrangementet. 
 

Der har været afholdt regnskabskursus for afdelingsbestyrelsesmedlemmer, 
langt de fleste har syntes at det var godt. 

 
Snerydning: General utilfredshed, både på selve ydelsen og på tidspunkterne. 

Der er løbende justeret hen over vinteren. Ydelsen bliver evalueret efter 

vinteren. 
 

Kommunikation: Afdelingsbestyrelserne ønsker en form for nyhedsbrev fra 
HB. og en tilbagemelding på ting der er sat i gang, dette gælder også ting der 

foregår mellem afdelingsbestyrerne. 
 

5. Der er kommet et udkast til pjece der skal beboere omdeles. Der 
følges op på dette. 

 
6. Fælles afdelingsbestyrelsesmøde (FAB) 

Vi er vært ved næste møde d.8/4 
 

7. Parkeringspladsen er efterhånden i en ringe stand, vi undersøger 
om der er plads i økonomien til at lappe de værste huller. 

 
8. Beboeretilfredshedsundersøgelse: Flyttet til næste møde 

 

9. Arbejdsweekend: Gitte A checker op på hvornår det kan lade sig 
gøre. 

 

 


